
Referat lokalrådsmøde onsdag d. 15. november kl. 19:15 i hallens  
Til stede: Ruth, Heidi, Stephanie, Keld, Tina, Jesper, Julia og Anne Margrethe 
 

 

Punkt Beskrivelse ansvarlig 

1 Godkendelse af referat 
Referatet godkendt 
 

Alle 

2 Kalendermøde der var ikke nye arrangementer 
 
 

Alle 

3 Siden sidst: 
Anders og Tina: Unge i Veflinge Der har ikke været noget møde. 
Ungdomsskolen forventer at åbne klub i Morud i januar 2024.  
Julia, Heidi: Tager kontakt med Kasser og Camilla om trampestier. Hvor kan 
det være smart at gå i gang. Axel Brahesvej – Havrekær. Der skal findes ud af 
hvem der ejer jorden. Det foreslås at tage kontakt til Martin Dufresne fra Ore 
sogn.  
Heidi tager kontakt til Haastrup lokalråd. Lars Greve har været med til at lave 
Kløverstier 
Julia og Stephanie: Fælleshaven Har sendt ansøgning afsted. Der er valgt 
tilbuddet fra Maxplay 
Heidi: senior/bofællesskab. Sdr. Bjert har 4 bofællesskaber. Heidi tager 
kontakt med dem.  
Jesper: Landdistriktsrådet. Økonomien er lidt presset, især pga. 
landsbypedelordningen. Der arbejdes på at kommunen overtager 
betalingen.  
Anne Margrethe: Branding Der afholdes alternativ messe søndag d. 10. 
marts. 2024. Byforskønnelse Der er sendt ansøgning ind til udskæring til 
ugler ved gadekæret, samt andehuse 
Ruth: tilflyttere Ruth har fået vin ved min købmand. Der skal laves en seddel 
hvor tilflyttere kan købe en andel til butikken.  
Ruth og Anne Margrethe: Landsbypedel. Niels Henrik Nielsen har været på 
besøg. Vi indkalder til møde så vi har landsbypedeller klar til foråret. Vi 
indkalder via nyhedsbrev og veflinge liv og fællesskab. Jesper vil gerne 
deltage.  
Stephanie: Møde med alle foreninger. Alle foreninger er været inviteret til 
møde om hvad vi kan samarbejde om. Der er nedsat en gruppe der skal lave 
en kommunikationsstrategi. Vi kan også lægge ting på Kultunaut. Heidi 
spørger om man kan søge på Veflinge 
Kultur og Fritidsfest: Butiksgruppen var nomineret, men blev ikke valgt som 
vindere 
Heidi delebiler infrastruktur/transport.  
Heidi gennemlæser plus/flextur og sender til AMD, der sætter det på 
nyhedsbrev. Ruth printer folder ud og lægger i tilflytterkit 
Delebil: der kan være en abonnentsløsning. Der skal være 
opstillingstilladelse max 10 personer om en bil. Bilen kan leases. En 
mekaniker kan have en ”kundebil” stående, det kræver en forsikring. Vi kan 
nå at få en delebil til 1. marts. Overskudstid kan benyttes af andre mod 
betaling. Der kan sættes reklamer på.  
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Nogle kommuner har en samkørsels-app, nabo-go, hvor man kan bestille 
turen inde på appen. Heidi arbejder videre med det 
Jesper tager det med til Landdistriktsrådet 

4 Lys på Banevej. Skal sendes ind til trafik og veje i Nordfyns kommune. 
Afstanden bliver ”kortere” hvis der kommer lys, vi vil gerne være 
friluftkommune, Den bliver brugt meget, både til hundeluftning, løbere, 
cyklister, der laves ungdomsklub i Morud, her skal de unge mennesker gerne 
cykle 
 

SNN 

5 Alle foreninger hvordan får vi flere til at deltage?  
Det skulle gerne give mere synlighed, flere til at hjælpe til. 

Alle 

6 Folder: Vi fik kigget lidt på folderen. Kig gerne videre derhjemme, også på 
relevant tekst, så vi får den pænest mulige og mest informative folder ud af 
det.  
Julia kigger videre på folderen.  
 

Alle 
 
 
JSR 

7 Kan vi få noget ud af at række ud til Vierne, Farstrup, Stillebæk, Sasserod mv. 
Vi kigger på det senere 

 

8 Generalforsamling, hvem stiller op? Og hvad skal være trækplaster. Anders, 
Heidi og Jesper er på valg- Anders stille ikke op, Heidi og Jesper stiller op.  
suppleanter: Stephanie og Keld 

 

9 Eventuelt:  Alle 

10 Mødedatoer: Heidi, Ruth, Tina, AMD, møde med Erhverv- kultur og 
fritidsudvalget d. 20.  

 

11 Nyt lokalrådsmøde onsdag d. 31. januar kl. 19:15.  Alle 

 


